
 

Ravsted Børneunivers 

Mødeindkaldelse 
Emne: Fællesbestyrelse 

 
Dato: Tirsdag den 24. januar 2022 
Tid: 19:00 – 21.30 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Kage: Louise 
 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Karina Metcalfe 
Åse Lavrsen 
Lene Johannsen 
Henrik Sams 
Christian Carstensen 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
Nicoleta Vulpe 
Tine Svane 
 
 
Fraværende: 
Ida Lauritzen 

Dagsorden: Tid: Referat: 

Godk. af referat 2 min Godkendt 

Nyt fra elevrådet 5 min  Skolen har underskrevet  
klimaerklæring ved Aabenraa 
Kommune. 

 På fredag skal elevrådet til Aabenraa i 
Nygadehuset, 2 x Mads skal til møde i 
Fælleselevrådet 

 Legeplads udvidelse: Jan laver kolbøtte 
stativ til eleverne. Michael søger pulje 
ved Aabenraa Kommune ift. 
finansiering. Uanset om vi får fra puljen 
eller ej, så etablerer Jan stativet – det 
er ikke den store udskrivning… 

  

360ᵒ Ravsted Børneunivers (Karina og Åse) 15 min Dagpleje: Stille og rolig periode pga nye børn. 
 
Børnehave: Har været hårdt ramt af sygdom de 
sidste 3-4 uger. Personalet har også været 
ramt. 
Retningslinjer for fødselsdag på tværs af 
grupper og klasser blev drøftet. 
 
Skole: Skolen har også været ramt af sygdom. 
Der blev afholdt indskrivning i går. Der er 
indskrevet 7 elever pt. 
Det nye affaldssystem fungerer fint. 
Der kommer 1 pensionist to formiddage om 
ugen, mandage og tirsdage. Personalet er glad 
for hjælpen. 
I dag er Charlotte startet i jobprøvning (ved 0. 
klasse) 2 timer 2 x pr uge. Det gik rigtig fint. 

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


Depotet bliver flyttet, således at det store rum 
kan bruges til  billedkunst. 

Regnskab 2022 (Tina og Michael) 30 min I 2022 er Børneuniverset samlet set kommet ud 
med et overskud på 98.000. kr. 
  

Næste års budget 5 min Der er nedadgående børnetal. Budgettet 
korrigeres for det faldende børnetal. 
Muligheder for at imødegå det lavere budget 
(og det fremtidige, ventede underskud) blev 
drøftet. Kort sagt kan der kun spares store 
beløb ved at reducere i personale-timer eller 
ved at forsøge at ”hjemkalde” elever som p.t. 
har et specialtilbud. Fremadrettet kommer RBU 
virkelig til at kunne mærke inklusions-
modellen/økonomi-tildelingen…(det koster kr. 
150.000 at sende ét barn i special-tilbud) 

Elev antal i de forskellige klasser – hvordan med 
næste skoleår… 

10 min Holdstørrelse for indeværende og næste år 
blev gennemgået. Der forventes 24 elever i 1.-
2. klasse til næste skoleår, hvilket bliver den 
største klasse. 

Pensionisthjælp, generel info 5 min Pensionisterne er ekstra og kan ikke fungere 
som vikar. De møder ind til morgensang. Det er 
en stor hjælp og børnene er glade for dem. 

Middagspauser 10 min 20 min pause om formiddagen til frugt og 
frikvarter. De små får lige lidt mere pause så de 
kan nå at komme ud. Middagspause er fra 
11.50-12.35. (til spisning og tid til leg ude) 

Voldsepisoder - information  Der har været to episoder over de seneste 
måneder. Forældre er involveret og der er 
tilbudt AKT forløb. Der kan sanktioneres med 
bortvisning eller afskærmning af elev  for at 
tilføre en konsekvens. 
Skolen er opmærksom på evt. forudgående 
mobning. 
I folkeskoleloven står der, hvilke sanktioner der 
er muligt.   
Bestyrelsen ønsker ikke hjemsendelse men  
foretrækker andre sanktioner. 

   

Evt. 
- Affaldssortering 
- Legepladseftersyn/inspektion 
- 100 års jubilæum 
- Busbørn (drillerier, opførsel) 

 

 - I foråret etableres flisegang ved 
børnehave og udendørs affaldsspande 
flyttes ned foran parkeringspladsen. 
 

- Legeplads eftersyn: der manglede fald- 
grus ét sted i børnehaven. (er 
udbedret) 
 

- 100 års jubilæum:  den 10.12.1923 
startede skolen på denne matrikel. 
Bjarne Kling arbejder på et foredrag og 
en lille udstilling. Bestyrelse og 
personale ”brygger” på hvordan dagen 
skal markeres – evt. sammen med 
julefesten… 
 



 

- Bibliotek: 3 forældre fra børnehave og 
dagpleje har meldt tilbage. Der var ikke 
interesse ift. at kunne benytte biblo… 
 

- Busbørn: Der har været afholdt møde 
med busbørnene ift. opførsel i bussen. 
Michael følger op med 
skoleinspektøren i Bylderup. 

 

- Valg til skolebestyrelsen blev drøftet. 
Denne gang skal vi huske at finde en 
suppleant.    

 

- Michael inviterer pensionist-lærerne til  
chauffør-middagen 3. feb. 

 

 
 

 

 


